
PROTOKÓŁ NR 0703/2007 

z  posiedzenia Komisji  Budżetowej Rady Miasta Gdańska,  które  odbyło  się 
dniu 19 marca 2007 r. w Sali Herbowej Nowego Ratusza w Gdańsku. 

Obecni: wg załączonych list obecności. 

Na stan 6 członków komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6, czyli było quorum 
do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Posiedzeniu  pr zewodniczyła  radna  Mar ia  Małkowska  –  przewodnicząca 
Komisji  Budżetowej  Rady  Miasta  Gdańska,  która  po  powitaniu  radnych  i 
zaproszonych gości zaproponowała następujący porządek posiedzenia: 

1.  Zaopiniowanie pr ojektu uchwały w spr awie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2007. 

2.  Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
spółki  działającej  pod  firmą  Gdańska  Infrastr uktura  Wodociągowo 
Kanalizacyjna  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  z  siedzibą  w 
Gdańsku – dr uk nr  146. 

3.  Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  r estaurator skie  i 
roboty budowlane pr zy zabytku wpisanym do rejestr u zabytków – dr uk 
nr  156. 

4.  Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

Przewodnicząca  zaproponowała  wprowadzenie  projektów,  które  wpłynęły  po 
sporządzeniu porządku posiedzenia: 

•  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  określenia  zadań,  na 
które pr zeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu Osób 
Niepełnospr awnych w 2007 r . – dr uk nr  162. 

•  w  sprawie  udzielenia  dotacji  na  inwestycję  finansowaną  ze 
środków  Norweskiego  Mechanizmu  Finansowego  i 
Mechanizmu  Finansowego  Europejskiego  Obszaru 
Gospodarczego planowanego do realizacji w latach 20082010 – 
dr uk nr  173.
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•  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie  pomocy  finansowej 
jednostce  samor ządu  terytor ialnego  celem  prowadzenia 
wspólnej polityki kulturalnej miasta – druk nr  172. 

Porządek przegłosowano 4 głosami za.
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PUNKT – 1 
Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia budżetu miasta Gdańska na rok 2007  dr uk nr  170. 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor  Wydziału Finansowego UM w Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Pan  Kr zysztof  Rudziński  –  dyrektor  Wydziału  Programów Rozwojowych 
UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska w zakresie inwestycji. 

Wicepr zewodniczący Kazimier z Kor alewski 
Czy już wiadomo, kto jest odpowiedzialny za projekt przy Sucharskiego? 

Pan  Kr zysztof  Rudziński  –  dyrektor  Wydziału  Programów Rozwojowych 
UM w Gdańsku 
1213  marca  na  kolegium  prezydenckim,  pan  prezydent  zaakceptował  plan 
projektu. W tej chwili projekt został przekazany do Dyrekcji Rozbudowy Miasta 
Gdańska,  która  przygotuje  pierwsze  przetargi  na  dokumentacje,  na  projekty 
budowlane  i  wykonawcze  dla  Trasy  Sucharskiego.  Jednocześnie  będziemy 
tworzyli zespół realizacyjny na razie w obrębie DRMG dla Trasy Sucharskiego, 
który  w  późniejszym  etapie  będzie  prawdopodobnie  wydzielony  jako  osobny 
zarząd  budowy  Trasy.  Dlaczego  taki  tryb  postępowania  –  pierwotnie 
zakładaliśmy, że utworzymy nowy zespół  i on się  tym zajmie. Ale sytuacja na 
rynku  pracy,  gdzie  my  nie  mamy  do  dyspozycji  w  tej  chwili  praktycznie 
możliwości  ściągnięcia  doświadczonych  inżynierów  z  zakresu  budownictwa 
drogowego, natomiast DRMG  takimi dysponuje w tej chwili – czyli możliwość 
korzystania  z  zasobów  ludzkich  DRMG  i  gwarantująca  od  razu  rozruch 
pewnych czynności, spowodowała, że postanowiliśmy w ten sposób  rozpocząć 
realizację.  Natomiast  wstępnie  uzgodniliśmy  z  DRMG,  że  na  poziomie 
wyłaniania  wykonawców,  już  w  okresie  wyłaniania  wykonawców  na  budowę 
Trasy  Sucharskiego,  czyli  w  momencie  kiedy  będziemy  mieli  pewność,  że 
finansowanie  mamy  zapewnione,  wydzielimy  ten  zespół  jako  zespół  tylko 
zarządzający  realizacją  Trasy.  Tak  jak  państwu  obiecałem,  to  już  szefowie 
komisji  zdecydują,  plan  projektu  i  szczegółowe  harmonogramy  jestem  gotów 
przedstawić i omówić tak, żebyście państwo wiedzieli jak to wygląda
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Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Dziękuję. 

Ja mam pytanie do pana prezydenta, jeśli chodzi o inicjatywy lokalne. Potrzeby 
są coraz większe. Może warto panie prezydencie przygotować taką nowelizację 
uchwały  i od 1 stycznia Rada podjęłaby decyzję, że tylko 50 na 50. Większość 
inwestorzy  to  są  deweloperzy  i  nie  mają  pieniędzy  na  te  inwestycje  lokalne. 
Bardzo często jest tylko konflikt między mieszkańcami a tymi osiedlami. 

Pan Marcin Szpak – zastępca prezydenta Gdańska 
Propozycje  zmian  uchwały  o  lokalnych  inicjatywach  inwestycyjnych  są  na 
etapie  uzgodnień  wydziałowych  –  między  Wydziałem  programów 
Rozwojowych  a  Gdańską  Infrastrukturą  WodociągowoKanalizacyjną,  która 
będzie  w  tym  momencie  występowała  jako  partner  w  lokalnych  inicjatywach 
inwestycyjnych. Te zmiany są daleko  idące. Ja myślę, że w ciągu najbliższych 
dni  będziemy  gotowi,  że  już  je  zaprezentować  publicznie.  Oczywiście  w 
pierwszej  kolejności  chcielibyśmy  to  poddać  to  konsultacjom  z  wiodącymi 
komisjami  Rady  Miasta  Gdańska  i  myślę,  że  jest  szansa,  aby  to  zostało 
postawione  na  kwietniową  sesję.  Przedstawiono  by  to  jako  projekt,  zmianę 
uchwały razem z nowym regulaminem. 
Jedną  z  takich  nowości,  że  będzie  występował  GIWK  jako  współfinansujący 
inwestycje w dziedzinie wodnościekowej, chcielibyśmy wprowadzić też system 
punktowania poszczególnych inwestycji. Żeby premiować, żeby była możliwość 
różnicowania  wkłady  finansowego  miasta,  w  zależności  od  typu  inwestycji. 
Tutaj  jest  kilka  propozycji, między  innymi  preferowania  tych  inwestycji  które 
mieszczą się w obszarach objętych Lokalnym Programem Rewitalizacji, czy też 
inwestycji  które  przyczyniają  się  do  powstawania  nowych miejsc  pracy –  tak, 
żeby  tutaj  było  wyraźne  różnicowanie  tych  inwestycji  pod  kątem  ich 
efektywności. 

Pani Teresa Blacharska – dyrektor  Wydziału Finansowego UM w Gdańsku 
Uzupełniła wypowiedz informacją dot. szkół, środków finansowych w Wydziale 
Zarządzania  kryzysowego  i  Ochrony  Ludności,  Biurze  Informatyki, Wydziale 
Spraw  Społecznych,  Parku  Kulturowym  Fortyfikacji  Miejskich  „Twierdza 
Gdańsk”, Wydziale Gospodarki Komunalnej, Wydziale Finansowym. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania? 
Nie widzę. Przystępujemy do opiniowania.
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USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pani 
Teresy  Blacharskiej  –  dyrektor   Wydziału  Finansowego  UM  w  Gdańsku, 
pana  Kr zysztofa  Rudzińskiego  –  dyrektora  Wydziału  pr ogramów 
Rozwojowych UM w Gdańsku or az dyskusji    5  głosami za – pozytywnie 
zaopiniowała pr zedstawiony projekt uchwały. 

Treść Opinii Nr  0703/43/16/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

PUNKT – 2 
Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
wyrażenia  woli  objęcia  udziałów  w  podwyższonym  kapitale  zakładowym 
spółki  działającej  pod  firmą  Gdańska  Infrastr uktura  Wodociągowo 
Kanalizacyjna  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością  z  siedzibą  w 
Gdańsku – dr uk nr  146. 

Pani  Iwona  Bier ut  –  dyrektor   Wydziału  Polityki  Gospodarczej  UM  w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Ja mam pytanie – ponieważ w budżecie jest niewielka kwota 900 tyś na wykup 
infrastruktury wodkan i przejęcia na rzecz miasta. Czy to ktoś w ogóle 
kontroluje? Czy np. w ramach inicjatyw lokalnych są zrealizowane inwestycje, 
są sfinansowane w części przez miasto a później inwestor przekazując nie żąda 
następnej kwoty wykupu tego? 
Pani mówi, że są pewne zaszłości i trzeba zinwentaryzować, czy nie będzie 
przypadków że inwestorzy w ramach inicjatyw lokalnych będą jeszcze raz żądać 
od gminy pieniędzy za przejęcie tego? 

Pani  Iwona  Bier ut  –  dyrektor   Wydziału  Polityki  Gospodarczej  UM  w 
Gdańsku 
To jest wszystko na stanie miasta. To jest wszystko systematycznie robione. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Ja  uważam,  ze  inwestycja  zakończona  powinna  być  od  razu  odebrana, 
rozliczana. I powinna być od razu przekazana.
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Pani  Iwona  Bier ut  –  dyrektor   Wydziału  Polityki  Gospodarczej  UM  w 
Gdańsku 
Generalnie są przekazywane. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
To powinno być jednocześnie, 60 dni na rozliczenie. 

Pani  Iwona  Bier ut  –  dyrektor   Wydziału  Polityki  Gospodarczej  UM  w 
Gdańsku 
Jest  czas  na  przekazanie  tych  inwestycji  i  jak  GWIK  był  tworzony  już  było 
wiadomo,  że  nie  wszystko  będzie  ujęte  bo  następowały  przede  wszystkim 
podziały  nieruchomości  i  one  też  powodowały  to,  że  nie  można  było  całego 
majątku wnieść. I to myśmy już sygnalizowali na początku tworzenia tej spółki. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Czy  wydział  i  dyrekcja  takie  zestawienie,  takich  inicjatyw  z  kilku  lat,  z  5  na 
przykład ma? To można przecież również odtworzyć, bo do wykonania budżetu 
można zajrzeć. 
Dziękuje za wyjaśnienia, zakładam że zgodnie z tym co państwo mówicie jest to 
kontrolowane. 

Pani  Iwona  Bier ut  –  dyrektor   Wydziału  Polityki  Gospodarczej  UM  w 
Gdańsku 
To co jest z inicjatyw to musi iść łącznie z pieniędzmi, to jest pod nadzorem. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Dziękuję. Czy państwo radni mają jeszcze jakieś pytanie? 
Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu pani 
Iwony Bierut – dyrektor  Wydziału Polityki Gospodarczej  UM w Gdańsku 
  5  głosami za – pozytywnie zaopiniowała pr zedstawiony projekt 
uchwały. 

Treść Opinii Nr  0703/44/17/2007 stanowi załącznik do protokołu.
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PUNKT – 3 
Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  r estaurator skie  i 
roboty budowlane pr zy zabytku wpisanym do rejestr u zabytków – dr uk nr  
156. 

Pan  Janusz  Tarnacki  –  p.o.  kier ownika  Referatu  Ochrony  Zabytków 
Wydziału Urbanistyki Architektury i Ochrony Zabytków UM w Gdańsku 
Przedstawił, projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Ponieważ nie było głosów w dyskusji, przewodnicząca przedstawiła projekt pod 
głosowanie. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pana 
Janusza  Tarnackiego  –  p.o.  kier ownika  Referatu  Ochrony  Zabytków 
Wydziału Urbanistyki Architektury i Ochrony Zabytków UM w Gdańsku   
5  głosami za – pozytywnie zaopiniowała pr zedstawiony projekt uchwały. 

Treść Opinii Nr  0703/45/18/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

PUNKT – 4 
Zaopiniowanie pr ojektu  uchwały Rady Miasta gdańska w sprawie  zmiany 
uchwały w sprawie określenia zadań, na które pr zeznaczone będą środki z 
Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych w 2007 r . – dr uk nr  162. 

Pani  Monika  Wszeborowska  –  Miejski  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w 
Gdańsku 
Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Wicepr zewodniczący Kazimier z Kor alewski 
Zapytał o warsztaty terapii zajęciowej. 

Po  udzieleniu  odpowiedzi,  przez  panią  Monikę  Wszeborowską  – 
przedstawiciela MOPS – przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie.
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USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pani 
Moniki  Wszeborowskiej  –  pr zedstawiciela  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej  w  Gdańsku    5    głosami  za  –  pozytywnie  zaopiniowała 
pr zedstawiony projekt uchwały. 

Treść Opinii Nr  0703/46/19/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

PUNKT – 5 
Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
udzielenia  dotacji  na  inwestycję  finansowaną  ze  śr odków  Norweskiego 
Mechanizmu  Finansowego  i  Mechanizmu  Finansowego  Europejskiego 
Obszaru  Gospodarczego  planowanego  do  realizacji  w  latach  20082010  – 
dr uk nr  173. 

Pan  Kr zysztof  Rudziński  –  dyrektor  Wydziału  Programów Rozwojowych 
UM w Gdańsku 
Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta Gdańska. 

Brak głosów w dyskusji. Przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja  Budżetowa  Rady  Miasta  Gdańska  po  wysłuchaniu  pana 
Kr zysztofa Rudzińskiego – dyrektora Wydziału Programów Rozwojowych 
UM w Gdańsku   5  głosami za – pozytywnie zaopiniowała pr zedstawiony 
projekt uchwały. 

Treść Opinii Nr  0703/47/20/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

PUNKT – 6 
Zaopiniowanie  pr ojektu  uchwały  Rady  Miasta  Gdańska  w  sprawie 
wyrażenia  zgody  na  udzielenie  pomocy  finansowej  jednostce  samor ządu 
terytor ialnego  celem  prowadzenia  wspólnej  polityki  kulturalnej  miasta  – 
dr uk nr  172. 

Komisja odstąpiła od opiniowania projektu uchwały Rady Miasta Gdańska, z 
uwagi na brak przedstawiciela wnioskodawców.
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USTALENIA KOMISJI 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska odstąpiła od opiniowania 
powyższego  projektu  uchwały  –  z  uwagi  na  brak  pr zedstawiciela 
wnioskodawców. 

Treść Opinii Nr  0703/48/21/2007 stanowi załącznik do protokołu. 

PUNKT – 7 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Złożyła wniosek o przełożenie tematu GPEC na miesiąc czerwiec. 

USTALENIA KOMISJI 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska zaopiniowała pozytywnie 
– 4 głosami za, pr zy 1 wstr zymującym się. 

Przewodnicząca Mar ia Małkowska 
Złożyła wniosek o przełożenie tematu GZNK na miesiąc kwiecień. 

USTALENIAKOMISJI 

Komisja Budżetowa Rady Miasta Gdańska zaopiniowała pozytywnie 
– 5 głosami za. 

Ponieważ  nie  było  więcej  spraw  wniesionych  i  wolnych  wniosków, 
przewodnicząca podziękowała za przybycie i zaprosiła na następne posiedzenie 
komisji. 

Przewodnicząca 
Komisji Budżetowej 
Rady Miasta Gdańska 

Maria Małkowska 
Protokołowała 

Arleta Żuk


